

Schedule - Winter Exam Session 2024 - Master Medical Biology

Master	Date	Time	Room	Exam	Responsible teacher
MSc MB	January 16th, 2024	15h30-17h30	Amphimax 410 (Quartier UNIL-Sorge)	All Common Courses 2 - Written Exam	MC Broillet
MSc MB	Between the 22nd January and the 26th January, 2024	*	Rooms 107 and 108, Department of Biomedical Sciences (DSB), Rue du Bugnon 27	All Common Courses 2 - Oral Exam	MC Broillet
MSc MB	January 31st, 2024	9h30-12h00	Auditoire César Roux du CHUV, Rue Bugnon 46	Module LTK1	MC Broillet

* L'horaire exact vous sera communiqué ultérieurement
The exact schedule will be sent soon by e-mail.

ATTENTION : nous vous rappelons que ces horaires peuvent subir des modifications (salle ou date de l'examen) et que les étudiant·e·s doivent être disponibles toute la période de la session (12 janvier 2024 au 3 février 2024). Toutes les informations concernant les examens sont communiquées par e-mail et nous vous prions de consulter votre messagerie UNIL régulièrement avant et pendant la session d'examens.

Warning : we remind you that these schedules can change (room or date of the exam) and students must be available during all of the winter exam session (January 12th, 2024 to February 3th, 2024). All information about the exams is communicated by email. Please check regularly your UNIL mailbox before and during the exam session.